
 

Z Á P I S N I C A  č. 15/2020 
 

zo zasadnutia Kultúrnej komisie Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  
zo dňa 14. 05. 2020 o 9:00 hod.  

vo Veľkej zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava – Ružinov,  
Mierová 21, Bratislava 

 
Členovia: Zuzana Rattajová, predsedníčka  

Adamec Igor 
Aufrichtová Zuzana  
Buzáš Peter 
Dolinay Vladimír 
Greksa Marián 
Machata Marek 
Solga Oliver  
Vidanová Lucia 

  
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení:  --- 
Tajomník:  Formánková Katarína 
Ostatní prizvaní:  podľa prezenčnej listiny 
Hostia:  podľa prezenčnej listiny 

 
 

PROGRAM ZASADNUTIA 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Body rokovania komisie 
 

Bod 
č. 1 

Pracovný návrh - Návrh majetkovoprávneho vysporiadania časti areálu bývalého 
Stredného odborného učilišťa na Starej Vajnorskej č. 14, k. ú. Nové Mesto, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 

Bod 
č. 2 

Pracovný návrh - Návrh na schválenie nájmu časti parciel v k. ú. Tomášov obci Tomášov, 
ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Bod 
č. 3 

Pracovný návrh - Návrh na schválenie kúpy rodinného domu v k. ú. Modra v súvislosti s 
projektom "Podpora deinštitucionalizácie sociálnych služieb v okrese Pezinok – DSS a ZPB 
MEREMA". 

Bod 
č. 4 

Pracovný návrh - Návrh na prerokovanie protestu prokurátora proti Všeobecne 
záväznému nariadeniu Bratislavského samosprávneho kraja č. 5/2019 zo dňa 14. 06. 2019 v 
spojení so Všeobecne záväzným nariadením Bratislavského samosprávneho kraja č. 7/2019 
zo dňa 20. 09. 2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Bratislavského 
samosprávneho kraja č. 5/2019 zo dňa 14. 06. 2019. 

Bod 
č. 5 

Pracovný návrh - Návrh na zrušenie Uznesenia Zastupiteľstva BSK č. 148/2019 zo dňa 
14.06.2019 a zmenu časti Uznesenia Zastupiteľstva BSK č. 51/2016 a 65/2017 z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, ktorým je rozšírenie projektu TELO-cvične - Centra súčasného 



 

tanca a performatívnych umení s cieľom vybudovania plnohodnotného rezidenčného 
a skúšobného zázemia pre umeleckú komunitu súčasného tanca a performatívnych umení. 

Bod 
č. 6 

Pracovný návrh - Návrh záverečného účtu Bratislavského samosprávneho kraja za rok 
2019. 

Bod 
č. 7 

Pracovný návrh - Návrh na I. zmenu rozpočtu Bratislavského samosprávneho kraja v roku 
2020. 

Bod 
č. 8 

Pracovný návrh - Informácia o situácii v Domove sociálnych služieb a zariadení pre 
seniorov na Hrnčiarskej ul. č. 35 - 37 v Pezinku, v súvislosti s ochorením COVID-19. 

Bod 
č. 9 

Pracovný návrh - Správa z kontroly plnenia úloh, ktoré vyplynuli z uznesení Zastupiteľstva 
Bratislavského samosprávneho kraja za rok 2019 vykonanej na Úrade Bratislavského 
samosprávneho kraja. 

Bod 
č. 10 

Pracovný návrh - Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií na Úrade 
Bratislavského samosprávneho kraja za rok 2019. 

Bod 
č. 11 

Pracovný návrh - Správa o činnosti kultúrnych zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Bratislavského samosprávneho kraja za rok 2019. 

 
3. Rôzne 

4. Záver 

 
1. Otvorenie 

 
Rokovanie komisie kultúry sa začalo o 9:00 hod. v priestoroch Miestneho úradu mestskej 

časti Bratislava - Ružinov. Rokovanie komisií Zastupiteľstva BSK otvoril predseda Bratislavského 
samosprávneho kraja Juraj Droba. Zúčastnených privítal, následne ich oboznámil 
s procedurálnymi krokmi a programom zasadnutia. V úvode tiež ohlásil prezentáciu dvoch 
informácií pre poslancov: o verejnom obstarávaní na dopravcu (prezentuje pán E. Pavlík) 
a Potreba revízie a realokácie finančných prostriedkov v rámci IROP pre rozširovanie kapacít 
základných škôl (prezentuje pani B. Lukáčová). Tieto informácie budú zaradené do bodu Rôzne. 

Program zasadnutia komisií poslanci obdržali v pozvánke v zmysle nasledujúceho zápisu. 
 

2. Body rokovania komisie 

Bod 
č. 1 

Pracovný návrh - Návrh majetkovoprávneho vysporiadania časti areálu bývalého 
Stredného odborného učilišťa na Starej Vajnorskej č. 14, k. ú. Nové Mesto, ako prípad 
hodný osobitného zreteľa. 

Počas prezentácie materiálu sa ku komisii pridal poslanec Buzáš. 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 



 

Uznesenie č. 1: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 6 
proti:  0 
zdržal sa: 1 
nehlasoval: 1 
 

Bod 
č. 2 

Pracovný návrh - Návrh na schválenie nájmu časti parciel v k. ú. Tomášov obci 
Tomášov, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 

Uznesenie č. 2: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 6 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 2 
 

Bod 
č. 3 

Pracovný návrh - Návrh na schválenie kúpy rodinného domu v k. ú. Modra v súvislosti s 
projektom "Podpora deinštitucionalizácie sociálnych služieb v okrese Pezinok – DSS 
a ZPB MEREMA". 

Počas prezentácie materiálu sa ku komisii pridal poslankyňa Aufrichtová. 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 

Uznesenie č. 3: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Aufrichtová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 9 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 

Bod 
č. 4 

Pracovný návrh - Návrh na prerokovanie protestu prokurátora proti Všeobecne 
záväznému nariadeniu Bratislavského samosprávneho kraja č. 5/2019 zo dňa 14. 06. 
2019 v spojení so Všeobecne záväzným nariadením Bratislavského samosprávneho 
kraja č. 7/2019 zo dňa 20. 09. 2019, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie 
Bratislavského samosprávneho kraja č. 5/2019 zo dňa 14. 06. 2019. 



 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 

Uznesenie č. 4: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Aufrichtová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 7 
proti: 1 
zdržal sa: 1 
nehlasoval: 0 
 

Bod 
č. 5 

Pracovný návrh - Návrh na zrušenie Uznesenia Zastupiteľstva BSK č. 148/2019 zo dňa 
14.06.2019 a zmenu časti Uznesenia Zastupiteľstva BSK č. 51/2016 a 65/2017 z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, ktorým je rozšírenie projektu TELO-cvične – Centra 
súčasného tanca a performatívnych umení s cieľom vybudovania plnohodnotného 
rezidenčného a skúšobného zázemia pre umeleckú komunitu súčasného tanca a 
performatívnych umení. 

Materiál prezentovala: Ing. Agáta Mikulová, riaditeľka odboru cestovného ruchu a kultúry 

Uznesenie č. 5: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Aufrichtová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 9 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 

Bod 
č. 6 

Pracovný návrh - Návrh záverečného účtu Bratislavského samosprávneho kraja za rok 
2019. 

Materiál prezentoval: Ing. Marek Vlčej, vedúci oddelenia rozpočtu 

Uznesenie č. 6: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Aufrichtová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 9 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 



 

 

Bod 
č. 7 

Pracovný návrh - Návrh na I. zmenu rozpočtu Bratislavského samosprávneho kraja 
v roku 2020. 

Materiál prezentoval: Ing. Marek Vlčej, vedúci oddelenia rozpočtu 

Uznesenie č. 7: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Aufrichtová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Greksa, Machata, Solga, Vidanová 

za: 4 
proti: 0 
zdržal sa: 3 
nehlasoval: 2 
 

Bod 
č. 8 

Pracovný návrh - Informácia o situácii v Domove sociálnych služieb a zariadení pre 
seniorov na Hrnčiarskej ul. č. 35 - 37 v Pezinku, v súvislosti s ochorením COVID-19. 

Počas prezentácie materiálu rokovanie komisie opustil poslanec Greksa. 

Materiál prezentovala: PhDr. Marica Šiková, riaditeľka odboru sociálnych vecí 

Uznesenie č. 8: 
Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho prerokovať na zastupiteľstve BSK. 

Hlasovanie: 
prítomní: Rattajová, Aufrichtová, Adamec, Buzáš, Dolinay, Machata, Solga, Vidanová 

za: 6 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 2 
 

Bod 
č. 9 

Pracovný návrh - Správa z kontroly plnenia úloh, ktoré vyplynuli z uznesení 
Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja za rok 2019 vykonanej na Úrade 
Bratislavského samosprávneho kraja. 

Počas prezentácie materiálu rokovanie komisie opustili poslankyne Vidanová, Aufrichtová, 
a poslanci Adamec a Solga, od toho momentu komisia kultúry stala nebola uznášaniaschopná. 

Materiál prezentoval: Ing. Milan Slezák, hlavný kontrolór BSK 

Hlasovanie: 
Komisia nebola uznášaniaschopná. 

prítomní: Rattajová, Buzáš, Dolinay, Machata  

za: 3 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 1 
 



 

Bod 
č. 
10 

Pracovný návrh - Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií na Úrade 
Bratislavského samosprávneho kraja za rok 2019. 

Materiál prezentoval: Ing. Milan Slezák, hlavný kontrolór BSK 

Hlasovanie: 
Komisia nebola uznášaniaschopná. 
prítomní: Rattajová, Buzáš, Dolinay, Machata 

za: 4 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 

Bod 
č. 
11 

Pracovný návrh - Správa o činnosti kultúrnych zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Bratislavského samosprávneho kraja za rok 2019. 

Materiál prezentovala: Ing. Agáta Mikulová, riaditeľka odboru cestovného ruchu a kultúry 

Hlasovanie: 
Komisia nebola uznášaniaschopná. 
prítomní: Rattajová, Buzáš, Dolinay, Machata 

za: 4 
proti:  0 
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 

3. Rôzne 
Zasadnutie pokračovalo prezentovaním informácií pre poslancov. Pán E. Pavlík predstavil súčasný 
stav a vyhliadku realizácie verejného obstarávania na dopravcu v podmienkach Bratislavského 
samosprávneho kraja. Po stručnej diskusii poslancov pokračovala pani. B. Lukáčovou, ktorá 
stručne predstavila potreby revízie a realokácie finančných prostriedkov v rámci IROP pre 
rozširovanie kapacít základných škôl. Nasledovala diskusia poslancov k danej téme. 
 

4. Záver 
Predsedníčka komisie kultúry Ing. Rattajová konštatovala, že program rokovania komisie sa 
naplnil. V čase 11:45 bolo zasadnutie komisie kultúry ukončené. 
 

 
                                        
 Zuzana Rattajová v. r. 
 predsedníčka komisie kultúry 
 
 
 
Zapísala: 
Mgr. Katarína Formánková 


